
GRYTELVA HYTTEFORENING

Styremøte 14.mai 2019  kl. 19.

Hos: Guri Hafsten Aalerud

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Knut-Erik Holmen,

Guri Hafsten Aalerud, Astrid Løken Nordgård

Fraværende:  Roy Andersen, Ingolf Lundberg  

Referent: Astrid Løken Nordgård

Agenda  :  

Oppsummering av  årsmøtet torsdag 18.april

Plan/ priortering av oppgaver og aktiviteter kommende år.

Oppsummering av  årsmøtet torsdag 18.april

1) Alle i styret mente at årsmøtet i privat hytte fungerte fint, og kan gjerne 
videreføres neste år. Fremmøtet er foreløpig beskjedent, men spesielt 
hyggelig med flere ferske hytteeiere som kom. Hva skal til for å friste flere 
medlemmer til å delta? Dessverre glemte styret iår å sende innkalling til 
årsmøtet på e-post, kun hjemmesiden og facebook. Beklager dette!

2) Vedr. innkjøp av tyngre sladd : Vurderes iht. økonomien.  Skjekk opp back-
up for løypekjører.

3) Knut-Olav sender søknad om støtte til løypekjøring innen sommeren

4) Vedr. Fiskeforeningen: Knut-Olav kontakter styreleder Roy Sjødal og 
introduserer varamedlem Roy Andersen som styrets kontaktperson

5) Vi har fått tillatese fra Veistyret om å benytte veibom- installasjonen til 
informasjon og markedsføring av hytteforeningen. Knut-Erik tar bilde av 
området for videre planlegging.Vi har godt grunnlag i utkast til folder som 
Ingolf har arbeidet med. 

6) Rutiner for referater:  For vanlige styremøter sendes utkastet til alle i styret 
med kort frist for kommentarer med eventuelle påfølgende korreksjoner. 
Deretter vil IT- ansvarlig legge det ut på hjemmesiden.  For 
årsmøtereferater: Referat/protokoll sendes til den som er valgt på årsmøtet.
Etter god-kjenning og signering legges det ut på hjemmesiden av IT-
ansvarlig. Dette må i tillegg scannes for å kunne sendes til Brønnøysund og
lignende instanser ved forespørsel.



7) Turstier: Astrid  skilter og merker stien over Steinsfjellet til Minneskleiv i 
samarbeid med grunneier Olav Traaen, Rollag

1) Dugnad:  Astrid kontakter frivillige for beising av sittegruppen ved Grunn-
tjenn nord. 

    Er det  behov for rydding av skiløypetraseer? Bredere / tryggere glopp over 
bekken på myra Traaenvannet ?

Videre fremover vil Styret ha fokus på enda mer samarbeid med de forskjellige
partene for å bidra til positiv utvikling og gode opplevelser i Grytelvaområdet. 
Dette blir tema for neste møte torsdag 20.juni.

 Kolsås 26.mai, 2019

Astrid Løken Nordgård

 


